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        Pani 

   Agnieszka Łętocha  

   Radna Miasta Krakowa  
 

 

Odpowiadając na Pani interpelację w sprawie wyceny koszy na psie odchody, 

przekazaną przez Pana Jakuba Koska, Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa 3 stycznia 

2025 r., uprzejmie informuję.  
 

Gmina Miejska Kraków nie jest zobowiązana i nie prowadzi selektywnego zbierania 

psich odchodów ze strumienia odpadów komunalnych.  

Jak wskazano w odpowiedzi z 24 grudnia 2024 r. na poprzednią interpelację Pani 

Radnej dotyczącą przedmiotowej sprawy Miejskie Przedsiębiorstwo Oczyszczania Sp. z o.o. 

(MPO) w Krakowie nie planuje zakupu koszy na psie odchody, gdyż pojemniki na psie odchody 

rozstawiane w latach 2008-2012 r., w ramach akcji edukacyjnych, w znacznej większości 

przypadków traktowane były jak zwykłe kosze, do których wrzucano odpady komunalne,  

co powodowało ich szybkie przepełnianie z uwagi na małą pojemność. MPO od wielu lat 

umieszcza na koszach na odpady piktogramy informujące o obowiązku posprzątania po psie. 

Przedmiotowe piktogramy umieszczane są również na kopułach, które umieszczane są na 

koszach, w celu uniemożliwienia umieszczania w nich odpadów z gospodarstw domowych.  

Ponadto informuję, że kosze w ww. rejonie opróżniane są z częstotliwością od 3 razy  

w tygodniu do jednego razu dziennie. Koszt jednorazowego opróżniania kosza ulicznego  

w 2024 r. to 8,45 zł brutto, a koszt zakupu wraz z montażem kosza na odpady to ok. 2000 zł 

brutto.   

Jednocześnie informuję, że Rada Dzielnicy ma możliwość zabezpieczenia środków 

finansowych na zakup, montaż i opróżnianie koszy.  
 

z up. PREZYDENTA MIASTA 

Stanisław Kracik 

Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa 
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